
Zasedání školské rady dne 7. 3. 2025 
Termín jednání – pátek 7. 3. 2025 od 14.00 hod. v ředitelně školy 
 
Přítomni: 
- za školskou radu (ŠR): Mgr. Hana Lukešová Bartáková, Ing. Radmila Hanáková, Mgr. Elena Maixnerová 
- za vedení školy: PaedDr. Marie Vlčková, Mgr. Lenka Přibilová, Mgr. Věra Stiborová 
 
Bylo řešeno následující: 
 
Nové události ovlivňující školu:  

• Vedení školy informovalo o přijetí nového školního psychologa Mgr. Jana Procházky, který nastoupil 
na tuto pozici za Mgr. Dominiku Štejdířovou od 24. 2. 2025. Mgr. Jan Procházka bude pracovat na 
plný úvazek.  

• Pedagogové byli proškoleni pro případ mimořádné události – téma: Útočník ve škole.   

• Přijata Mgr. Martina Tichá – nova vyučující výtvarné výchovy pro 2. stupeň 

• Nové změny ve financování škol – sděleny aktuální informace prezentované MŠMT ohledně 
nepedagogických pracovníků ovlivňující právě zajištění pozice školního psychologa na celý úvazek 
 

Péče o žáky a třídní kolektivy: 

• Mgr. Hana Lukešová Bartáková a Ing. Radmila Hanáková vznesly podněty, které dostaly od konkrétních 
zákonných zástupců žáků školy ve věci šikany a kyberšikany ve třídách – jak na 1. stupni ZŠ, tak i na 
druhém stupni ZŠ.  Zákonní zástupci nechtěli, aby na zasedání ŠR bylo jejich dítě konkrétně jmenováno, 
ani aby byla uvedena třída, kam jejich dítě dochází. Zákonní zástupci se na členky ŠR obrátili poté, 
neboť nejsou spokojeni s postupem řešení problému ve třídách. Z debaty vyplynulo následující: 
 
- Vedením školy bylo sděleno, že tím, že nebyla sdělena konkrétní jména, nemůže v tomto ohledu 

mnoho udělat, kromě obecného apelování na třídní učitele. Vedením školy byla přednesena 
žádost, aby takové případné podněty byly komunikovány přes školu – a komunikovalo se s 
metodičkou prevence Mgr. Elenou Maixnerovou, popř. se zástupkyněmi ředitelky školy nebo 
přímo s ředitelkou školy. Zazněl příslib, že se těmto podnětům budou cele věnovat. Kontakty 
jsou na ně uvedeny na webu školy – https://www.zschrlice.cz/kontakty/ 

 
- Mgr. Hana Lukešová Bartáková a Ing. Radmila Hanáková požadují zajištění koncepčního řešení 

šikany a kyberšikany v celé škole za podpory školního poradenského pracoviště (ŠPP) –> vedením 
školy bylo sděleno, že je vypracován minimální preventivní program a třídní učitelé spolupracují 
s metodičkou prevence Mg. Maixnerovou a školním psychologem p. Procházkou.  
 
Bylo sděleno, že škola má vypracované krizové plány, dle kterých vyučující postupují. Krizové plány 
budou poskytnuty k nahlédnutí členkám ŠR.  
 
Návrh Mgr. Hany Lukešové Bartákové – téma šikany a kyberšikany mohou třídní učitelé řešit 
preventivně také na třídnických hodinách. 
 

- Mgr. Hana Lukešová Bartáková a Ing. Radmila Hanáková dále požadovaly ztransparentnění a 
doplnění informací na webu školy (záložka ŠPP) –> domluveno, že vedení školy zajistí úpravu 
informací, aby bylo pro zákonné zástupce lépe zřetelné, na koho se obracet v případě problémů 
či starostí. Na webové stránky bude doplněno telefonní číslo na školního psychologa.  

 
- Dále byly vzneseny dotazy na vedení školy, týkající se: 
 

▪ Koncepce třídnických hodin a na režim, v jakém probíhají 
▪ Na začínající pedagogy a jejich adaptaci 

 
O těchto tématech se vedla debata.  

https://www.zschrlice.cz/kontakty/


 
 
Preventivní akce školy: 
Vedení školy zajistí přednášku Václava Buchty, Dis. na téma závislostí, která bude organizovaná pro zákonné 
zástupce celého 2. stupně ZŠ – proběhne dne 12.5.2025 v 15.30 hod.  
 
 
Vyhodnocení ankety: 
Na základě požadavků zákonných zástupců, které byly prezentovány vedením školy na lednovém zasedání 
školské rady ohledně vhodného času pro konání třídních schůzek, byla vytvořena anketa pro zákonné 
zástupce.  Dle výsledků ankety si zákonní zástupci vybrali čas pro konání třídních schůzek na 1. stupni ZŠ od 
16.00 hod. a pro 2. stupeň ZŠ od 16.30 hod.  
 
Plánované akce školy: 

• Týden UNESCO s žákovskou konferencí (každoroční akce školy) 

• Sportovní den (Pohár ředitelky školy) proběhne 2. května 

• Ředitelské volno dne 9. května 

• Plánování Zahradní slavnosti – červen 2025 
 
Školní jídelna: 

• Termín započetí rekonstrukce školní jídelny zatím není znám. PaedDr. Marie Vlčková vznese za školu 
oficiální požadavek na zřizovatele o sdělení termínu započetí stavebních prací.  Poté bude následovat 
naplánování nutných náležitostí, které je třeba naplnit před započetím rekonstrukce, zejména 
zajištění náhradního stravování žáků školy a s tím spojené veškeré provozní záležitosti, aby zákonní 
zástupci mohli být včas o této nové investiční akci informováni. 

• Ing. Hanáková sdělila, že v pondělí 10. 3. 2025 proběhne zasedání Rady MČ Brno Chrlice, kde bude 
k tomu tématu iniciovat debatu.  

• Ing. Radmila Hanáková vznesla dotaz ohledně případné nespokojenosti či problémů spojených 
s kvalitou školních jídel ve školní jídelně a jak se pracuje s podněty, které vzešly z předchozích diskusí? 
→ Vedení školy odpovědělo, že v současné době došlo od ledna 2025 k výměně personálu (přijetí 
nové kuchařky). Personál se v podmínkách, které má, snaží. V současné době se také snaží zavádět 
nové recepty dle nového spotřebního koše, který vejde v platnost od následujícího školního roku. S 
podněty či otázkami se lze obracet na vedoucí školní jídelny či na ředitelku školy. 

 
Na závěr zasedání ŠR Mgr. Hana Lukešová Bartáková vznesla dotaz na vedení školy, který jí byl položen z řad 
zákonných zástupců. Dotazovala se na průběh výuky a organizování kulturních akcí pro žáky 1. stupně ZŠ, 
především však pro žáky 1. ročníků ZŠ. 
→ Vedení školy ujistilo předsedkyni ŠR, že první ročníky ZŠ pracují v tripartitě, společně plánují výuku i její 
tempo, napříč všemi třemi třídami, stejně tak společně plánují i kulturní akce (plavání, divadla, preventivní 
programy. 
 
 
Další zasedání školské rady proběhne dne 16. 5. 2025 od 14.00 v ředitelně školy 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Elena Maixnerová 


